



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Canada's Top Athletes Named to Racquetball Canada's National Teams for 2024-25 Season

Les meilleurs athlètes canadiens nommés membres
des équipes nationales de Racquetball Canada pour la saison 2024-25



WINNIPEG (July 17, 2024) - Racquetball Canada is excited to announce the selection of athletes for its national teams for the upcoming season. These athletes have earned their spots on the elite and development teams through their performances at the recent National Championships and the two National Team Selection Events held earlier this year.

"Racquetball Canada is proud to support our Elite and Development Team athletes in their pursuit of high performance racquetball," said Jennifer Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director. "The athletes are the strength of our program supported by our great coaches and staff. We look forward to championing them in their racquetball, school and life endeavours throughout the 2024-25 season."

Racquetball Canada's teams are looking solid going into the coming season, with minimal changes to both the women's and men's elite teams. New athletes to the development team will gain invaluable experience, with many team members also eligible to represent Canada at the World Junior Championships.

The teams will kick off their training season at a national team training camp being held July 19 to 21 in Saskatoon. The competitive season gets underway with the World Championships scheduled for August 24 to 31 in San Antonio, USA.

For more details about each athlete, including their competitive highlights, please visit the athlete biographies accessible via the links on their names.

Women's Elite Team

Athlete	Hometown
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC
<u>Christine Keay</u>	New Westminster, BC
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Jacques, QC

Men's Elite Team

Athlete	Hometown
<u>Samuel Murray</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB
<u>Kurtis Cullen</u>	Brandon, MB
<u>Trevor Webb</u>	Kitchener, ON
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC

Women's Development Team

Athlete	Hometown
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC
<u>Ofelia Wilscam</u>	Repentigny, QC
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Alaya Buller</u>	Grande Prairie, AB

Men's Development Team

Athlete	Hometown
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Michael Leduc</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Devin Halko</u>	Edmonton, AB





WINNIPEG (17 juillet 2024) - Racquetball Canada est heureuse d'annoncer la sélection des athlètes de ses équipes nationales pour la prochaine saison. Ces athlètes ont mérité leur place au sein des équipes d'élite et de développement grâce à leurs performances lors des récents Championnats canadiens et des deux épreuves de sélection de l'équipe nationale qui ont eu lieu plus tôt cette année.

"Racquetball Canada est fière d'appuyer nos athlètes des équipes d'élite et de développement dans leur poursuite de la haute performance en racquetball", a déclaré Jennifer Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui poursuit : "Les athlètes sont la force de notre programme, et ils sont soutenus par nos excellents entraîneurs et notre personnel. Nous avons hâte de les soutenir dans leurs efforts, aussi bien au racquetball, qu'à l'école et dans leur vie de tous les jours, et ce, tout au long de la saison 2024-25."

Les équipes de Racquetball Canada semblent solides pour la prochaine saison, alors que seulement des changements minimes ont été apportés aux équipes d'élite féminine et masculine. Les nouveaux membres de l'équipe de développement acquerront une expérience inestimable, et nombre d'entre eux sont également admissibles à représenter le Canada aux Championnats du monde juniors.

Les équipes entameront leur saison d'entraînement lors d'un stage d'entraînement de l'équipe nationale qui se tiendra du 19 au 21 juillet à Saskatoon. La saison de compétition débutera par les Championnats du monde prévus du 24 au 31 août à San Antonio, aux États-Unis.

Pour plus de détails sur chaque athlète, y compris leurs faits saillants en compétition, veuillez consulter les biographies des athlètes accessibles par les liens sur leurs noms.

Équipe d'élite féminine

Athlète	Ville
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC
<u>Christine Keay</u>	New Westminster, BC
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Jacques, QC

Équipe d'élite masculin

Athlète	Ville
<u>Samuel Murray</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB
<u>Kurtis Cullen</u>	Brandon, MB
<u>Trevor Webb</u>	Kitchener, ON

<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC

Équipe de développement féminine

Athlète	Ville
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC
<u>Ofelia Wilscam</u>	Repentigny, QC
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Alaya Builer</u>	Grande Prairie, AB

Équipe de développement masculin

Athlète	Ville
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Michael Leduc</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Devin Halko</u>	Edmonton, AB

About Racquetball Canada / À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
 Communications, Diversity & Safe Sport Director
 Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

JOIN OUR COMMUNITY
 REJOIGNEZ NOTRE COMMUNAUTÉ

